
Antsla Vallavolikogu
EELARVE- JA MAJANDUSKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Antsla 13. veebruar 2017 nr 2

Algus kell 15.00, lõpp kell 16.00.

Koosoleku juhataja: Kurmet Müürsepp, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees
Protokollija: Helle Savi, sekretär-registripidaja

Osa võtsid komisjoni liikmed: Kurmet Müürsepp, Rando Treimuth, Merike Prätz, Eve Sikk, 
Kalmer Kallion, Tiit Tõnts ja Kaire Uiboleht.
Koosolekul ei osalenud komisjoni liikmed Jaanus Pruuli ja Greta Puija. 
Koosolekule kutsutud: ehitus- ja keskkonnaspetsialist Enn Vasar ja majandusspetsialist Avo 
Kirsbaum.
Osales volikogu liige Üllar Salumets.

Vallavanem tegi ettepaneku arutada Muude küsimuste all:
1. Kaasava eelarve rahvahääletuse tulemustest.
2. SOTEE projekti omafinantseeringust (vallavolikogu garantiikiri).

PÄEVAKORD:

1. Antsla valla 2017. a eelarve vastuvõtmine II lugemine
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
Kaasettekandja: kurmet Müürsepp, alatise eelarve- ja majanduskomisjoni esimees

2. Antsla valla 2017. a teehoiukava kinnitamine
Ettekandja: Enn Vasar, ehitus- ja keskkonnaspetsialist
Kaasettekandja: Kurmet Müürsepp, alatise eelarve- ja majanduskomisjoni esimees 

3. Põhihariduse otsekulu kasutamine gümnaasiumiastme õpetajate töö tasustamiseks
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja

4. Muud küsimused
4.1 Kaasava eelarve rahvahääletuse tulemustest.
4.2 SOTEE projekti omafinantseeringust (vallavolikogu garantiikiri).

1. Antsla valla 2017. a eelarve vastuvõtmine II lugemine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk ja tutvustas I ja II lugemise vahel tehtud 
muudatusi, mis puudutavad sihtotstarbelisi eraldisi ja kindlaid kulutusi. 
Volikogu liikmete poolt parandusettepanekuid I ja II lugemise vahel ei laekunud.
Tulude eelarve suurenemine summas 64 472 eurot.
Kulude eelarve suurenemine summas 64 472 eurot.



Toimus arutelu. 

Arutati kaasava eelarve rahvahääletuse tulemusi. Kõige rohkem soovisid inimesed laste 
mänguväljakut Antsla linna ja elektroonilist tablood Antsla Gümnaasiumi spordisaali. 
Kaasava eelarve vahendeid on 10 000 eurot.
Komisjoni esimehe ettepanek oli eraldada 5000 eurot mänguväljakule ja 5000 eurot tabloo 
soetamiseks.

Komisjoni liikmete ettepanek oli:
- Eraldada kaasava eelarve vahenditest 5000 eurot laste mänguväljaku rajamiseks Antsla linna ning
5000 eurot elektroonilise tabloo soetamiseks Antsla Gümnaasiumi spordisaali.
- Kaasav eelarve võtta volikogus arutusele enne Antsla valla 2017. a eelarve kinnitamist.
- Põhihariduse otsekulu kasutamine gümnaasiumiastme õpetajate töö tasustamiseks võtta arutusele
enne Antsla valla 2017. a eelarve kinnitamist.
- Esitada Antsla valla 2017. a eelarve volikogule kinnitamiseks. 

2. Antsla valla 2017. a teehoiukava kinnitamine

Ettekandega esines ehitus- ja keskkonnaspetsialist Enn Vasar ja tutvustas Antsla valla 2017. aasta 
teehoiukava - investeeringuid ja hooldustöid (antud protokolli lisana).

Tiit Tõnts: Mida tähendab investeeringute all „2016. a teehoiukavast ületulnud tänavate (Posti tn, 
Oru-Põik tn, Nurme tn, Pärna tn, Jaani tn) 2,5 x pindamine”. Kas need tööd jäid teostamata?
Merike Prätz: Tööde teostaja tõi pinnatavale teele vale kruusa. Kaks korda lasime kruusa ümber 
vahetada. Pindamistööd jäid ilma tõttu teostamata.
Enn Vasar: Protokollis on kirjas, et tööd peavad olema teostatud 15. juuniks 2017. a.

Rando Treimuth: Oleme rääkinud Kaikamäe Alakonnu teest, mis on halvas olukorras, kas seal on 
plaanis teostada mingid tööd (peale kruusa, kraave)?
Enn Vasar: Kuna tegemist on alla 5000 eurose tööga, siis ei ole selle tee remonti ette nähtud 
investeeringutes, vaid hooldustööde all.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule kinnitamiseks. 

3. Põhihariduse otsekulu kasutamine gümnaasiumiastme õpetajate töö tasustamiseks

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk ja tutvustas otsuse eelnõud. 
Gümnaasiumiastme personali kulude katteks eelarves olevatest vahenditest ei piisa, on tekkinud 
põhjendatud vajadus põhikooli õpetajate tööjõukulude toetuse arvelt katta gümnaasiumiastme 
õpetajate tööjõukulud summas 3400 eurot.
Põhikooli õpetajate personalikulu see otsus ei kahjusta.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule kinnitamiseks.

4. Muud küsimused
4.1 Kaasava eelarve rahvahääletuse tulemustest



Merike Prätz: Kaasav eelarve oli rahvahääletusel 02.-12. veebruar 2017. a. Oma arvamust avaldas 
79 inimest, nendest 31,65% pooldas laste mänguväljaku rajamist Antsla linna ja 22,78% 
elektroonilise tabloo soetamist Antsla Gümnaasiumi spordisaali.
Kaasava eelarve rahvahääletuse tulemused:

antud häälte arv osakaal (%)
häälte koguarvust

1. Laste mänguväljak Antsla linna 25 31,65
2. Antsla Gümnaasiumi spordisaali elektrooniline tabloo 18 22,78
3. Antsla linna sissesõidud 15 18,99
4. Tsoorus valgustuse rajamine 8 10,13
5. KSK spordisaali peegelsein 6 7,59
6. Laululava koos tantsuplatsiga Tsooru 4 5,06
7. Antsla laululava korrastamine 3 3,80

Vallavalitsuse ja volikogu esimehe ettepanek on, toetada kahe enam hääli saanud tegevuse 
rahastamist. 

4.2 SOTEE projekti omafinantseeringust (vallavolikogu garantiikiri)

Merike Prätz: Tegemist on sotsiaalteenuste arendamise maakondliku projektiga, millest oleme 
varem rääkinud. Puudutab see tugiisiku teenuse projekti ja oleme saanud jaatava vastuse 
ministeeriumist. Võrumaa Omavalitsuste Liit vajab Antsla Vallavolikogu garantiikirja, et volitame 
neid hankes osalema. Vallavalitsus esitab vastava otsuse eelnõu volikogule kinnitamiseks.

4.3 Volikogu liikmete arvutitest

Kurmet Müürsepp: Volikogu liikmetele uusi arvuteid ei osteta. Volikogu liikmetel tõusis komisjoni
tööst ja volikogu istungist osavõtu tasu, kellel tarvis, soetab arvuti ise.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks. 

Kurmet Müürsepp
komisjoni esimees Helle Savi

protokollija


